China University of Geosciences (Wuhan)

2017/18 Chinese Government Scholarship-Chinese University Program 

Application is open now!

1. Eligibility

This scholarship only supports graduate programs.
The applicant should be a citizen of a country other than the People’s Republic of China, and be in good health;

The applicant should:

-be a bachelor’s degree holder under the age of 35 when applying for master’s programs;

-be a master’s degree holder under the age of 40 when applying for doctoral programs.
2. Scholarship Coverage 

The Chinese University Program provides a full scholarship which covers tuition waiver, accommodation, stipend, and comprehensive medical insurance.

3. Application Procedures

- Submit online application at CSC Online Application System http://campuschina.org/ 
- Download and print out 2 copies of the application form after filling in. CUG(Wuhan) agency code is 10491. 

-Send all the required application documents to the university before the deadline.
4. Application Deadline: April 15th 2016

For detailed information about scholarship application and its requirements, please visit the following websites:

http://campuschina.org/ (Chinese Scholarship Council)      http://iec.cug.edu.cn/ (CUG)

Admission Office (0211/0215)  Dangui Plaza         Tel: 027-67883283/4939  Email: overseas@cug.edu.cn 
2017/18中国地质大学（武汉）中国政府奖学金-高校自主招生项目

申请开放通知

奖学金简介

“中国高校自主招生项目”系向中国部分省、自治区的省级教育行政部门和部分中国高校提供的全额奖学金，用于部分中国高校直接遴选和招收优秀的外国青年学生来华攻读研究生学位。

申请资格

本奖学金项目仅招收硕士研究生和博士研究生。

1.非中国籍公民，身体健康；

2.学历和年龄要求：

●来华攻读硕士学位者，须具有学士学位，年龄不超过35岁；

●来华攻读博士学位者，须具有硕士学位，年龄不超过40岁。

奖学金内容与标准
包含学费、住宿费、生活费和综合医疗保险。
申请流程

1. 通过“来华留学网上报名系统”（ http://campuschina.org/）提交报名信息；

2. 提交信息之后下载并打印2份申请表。（中国地质大学（武汉）代码： 10491）
3. 在截止日期前寄送所有一式两份纸质申请材料至中国地质大学（武汉）国际教育学院。

申请开放时间: 1月1日至4月15日

关于更多奖学金申请具体信息等，请进入以下网站：

http://campuschina.org// (国家留学基金委)      http://iec.cug.edu.cn/  (中国地质大学(武汉))

国际学生招生办公室（丹桂苑0211/0215）电话：++86-27-6788 3283/4939  邮箱：overseas@cug.edu.cn 
